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Zápisnica 

z mimoriadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva,  
ktoré sa konalo dňa 03. 04. 2014 v RKD  v Sučanoch 

 

 

Toto zasadnutie bolo zvolané na základe písomnej pozvánky. Uskutočnilo sa v Robotníckom 

kultúrnom dome so stretnutím pozvaných o 17,00 hod. v zasadačke RKD. 

 

P r í t o m n os ť   n a   z a s a d n u t í : 
 

Funkcionári OcÚ: 
1. JUDr. Jozef Petráš, CSc.  -   starosta obce  

2. Mgr. Vladimír Olbert                -   prednosta obecného úradu 

3. Ing. Vladimír Plžik  -   hlavný kontrolór obce 

4. Viera Jašeková  -   zapisovateľka 

 

P o s l a n c i :    
  

1. MUDr. Richard Koyš (ospravedlnený) 

2. PhDr. Miloš Bella   

3. Mgr. Veronika Ďaďová (ospravedlnená) 

4. Martin Rybár  

5. Jaroslav Makovník  

6. MUDr. Igor Konvit  

7. Katarína Miháliková (ospravedlnená) 

8. Ing. Ján Jamriška     

9. Miroslav Miert  

10. Mgr. Lenka Orelová  

11. Mgr. Peter Belica (ospravedlnený) 

 

Hostia:   
 - Mgr. Imrich Žigo 

 - Ing. Alojz Tomaga 
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P r o g r a m : 
 
 

1.  Otvorenie 

2.  Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov zápisnice 

3.  Spolufinancovanie projektu „Obnova NKP – Rodný dom J. Langsfelda“ 

4. Smernica na zabezpečenie postupu vybavovania sťažností a petícií 

5. Návrh Dodatku č. 2 k VZN o poskytovaní dotácií 

6. Zásady poskytovania príspevku na stravovanie určeným obyvateľom obce Sučany 

7. Oprávnenie starostu obce Sučany k vybudovaniu prípojok inžinierskych sietí 

8. Záver 
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O t v o r e n i e   z a s a d n u t i a  
 
JUDr. Jozef Petráš, CSc., starosta obce otvoril zasadnutie mimoriadneho zasadnutia obecného 
zastupiteľstva. Privítal prítomných poslancov (Mgr. Orelová, MUDr. Konvit, p. Miert, p. 
Makovník, PhDr. Bella, p. Rybár, Ing. Jamriška). Ospravedlnil neúčasť neprítomných poslancov. 
Skonštatoval, že zasadnutie OZ bolo zvolané v zmysle zákona o obecnom zriadení písomnou 
pozvánkou, ktorá bola zverejnená na úradnej tabuli, web-stránke obce a obecnom rozhlase.  
Skonštatoval, že najdôležitejším bodom rokovania  je bod 3.) 
Prítomní poslanci sa pred samotným zasadnutím MOZ zúčastnili obhliadky priestorov rodného 
domu Ď. Langsfelda, kde im bolo podané vysvetlenie k rozsahu rekonštrukčných prác. 
 
 
S c h v á l e n i e    p r o g r a m u 
 
p. starosta sa opýtal, či má niekto pripomienky k navrhnutému programu. Nakoľko neboli vznesené 
pripomienky k programu, pristúpilo sa k hlasovaniu a schváleniu programu rokovania 
mimoriadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva. 
 
Hlasovanie schválenie programu rokovania Obecného zastupiteľstva: 
Za: 7 (Mgr. Orelová, MUDr. Konvit, p. Miert, p. Makovník, PhDr. Bella, p. Rybár, Ing. Jamriška) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov zápisnice 
 
Do návrhovej komisie boli navrhnutí p. Rybár a p. Miert. 
 
Hlasovanie za schválenie návrhovej komisie v zložení  - p. Rybár, p. Miert: 
Za: 5 (Mgr. Orelová, MUDr. Konvit, p. Makovník, PhDr. Bella, Ing. Jamriška) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 2 (p. Rybár, p. Miert)  
 
Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí Ing. Jamriška a MUDr. Konvit: 
Hlasovanie za schválenie overovateľov v zložení: Ing. Jamriška, MUDr. Konvit: 
Za: 6 (Mgr. Orelová, MUDr. Konvit, p. Miert, p. Makovník, PhDr. Bella, p. Rybár) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 1 (Ing. Jamriška) 
 
Zápisom bola poverená p. Jašeková. 
 
 
 
Spolufinancovanie projektu „Obnova NKP – Rodný dom J. Langsfelda“ 
 
p. starosta informoval, že zasadnutiu OZ predchádzala exkurzia v objekte, ktorá bola potrebná 
a vhodná. Najkompetentnejší ľudia objasnili smerovanie projektu, participovanie a smerovanie 
obce.  
 
Rozprava: Mgr. Orelová, p. Rybár, p. Miert 
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Mgr. Orelová uviedla, že na spoločnom zasadnutí stavebnej a ekonomickej komisie bol schválený 
pôvodný návrh spolufinancovania vo výške 5 %, t. j. 12 tis. €. Opýtala sa na časový rámec projektu, 
či pôjdu peniaze z tohtoročného alebo budúcoročného rozpočtu obce.  
 
Mgr. Žigo odpovedal, že časť financií pôjde z tohtoročného, časť z budúcoročného rozpočtu. Do 3 
mesiacov bude zrejmé, či bol projekt úspešný. Obec môže zatiaľ pracovať na verejnom obstarávaní, 
aby sa nezdržiaval čas a mohlo sa pristúpiť k realizácii projektu. Záleží na tom, kto bude 
dodávateľom a ako budú rozložené platby. 
Financovanie je možné po podpise zmluvy tromi spôsobmi – predfinancovaním, refinancovaním, 
alebo kombináciou oboch možností.  
 
Mgr. Orelová sa opýtala na časový harmonogram prác. 
 
Ing. Hűber odpovedal, že práce je možné zrealizovať za 7-8 mesiacov. 
 
p. starosta doplnil, že tento rok je možné vykonať 10 % prác, najväčšia časť sa zrealizuje na jar 
budúceho roka. 
 
Mgr. Žigo dodal, že projekt musí byť ukončený do 31.12.2015, nakoľko končí programovacie 
obdobie. 
 
p. starosta dodal, že táto stavba je povahou iná ako námestie.  
 
Ing. Hűber dodal, že je možná aj nočná práca. 
 
Ing. Plžik dodal, že to záleží od dodávateľa prác.  
 
PhDr. Bella uviedol, že zachytil, že verejné obstarávanie nemusí vyhrať najnižšia ponuka 
dodávateľa. 
 
p. starosta dodal, že obecný úrad bude úzko spolupracovať s projektovým manažérom, hlavným 
kontrolórom,  ktorí majú skúsenosti s verejným obstarávaním.  
 
Mgr. Orelová uviedla, že spoluúčasť obce 15 tis. € + ďalšie náklady vo výške 10 tis. €, sa jej zdajú 
vysoké. Opýtala sa na možnosť zníženia nákladov, napr. o sadové úpravy.  
 
Ing. Hűber odpovedal, že vzhľadom k stavu objektu, v prípade financovania z vlastných zdrojov, 
obec za túto sumu dokáže urobiť len opravu objektu, nie celkovú obnovu. 
 
Ing. Plžik uviedol, že sa uvažuje so spolufinancovaním obce vo výške 5 % z 280 tis. €. Opýtal sa, 
čo v prípade, že vo verejnom obstarávaní sa vysúťaží projekt za 150-160 tis. €. 
 
Mgr. Žigo odpovedal, že sa podpíše zmluva o grante na 280 tis. €. Po vysúťažení na 165 tis. € sa 
podpíše na zníženú sumu dodatok k zmluve.  
 
p. prednosta povedal, že v prípade nezrealizovania projektu je cena projektu, projektového 
manažmentu daná. 
 
Mgr. Žigo uviedol, že odmena za projektový manažment je 2 tis. €. Obec bude mať pripravený 
projekt, ktorý môže použiť v nasledujúcom programovom období, ak vyjde výzva. 
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p. Rybár uviedol, že mnohé jeho otázky už boli zodpovedané. Dodal, že má záujem na obnove 
národnej kultúrnej pamiatky, no má zábranu vzhľadom na problémy s predchádzajúcimi projektami. 
Dodal, že nechce svojím rozhodnutím zväzovať nasledujúce obecné zastupiteľstvo. Dodal, že objekt 
po malých úpravách a oprave strechy vydrží ďalších 10 rokov. 
 
p. Miert povedal, že je za podporu projektu, rodný dom Ďurka Langsfelda je jeho „srdcovou 
záležitosťou“. 
 
 
Hlasovanie za schválenie: 

- predloženia žiadosti o NFP v rámci výzvy ROP-3.1-2013/01ROP za účelom realizácie 
projektu „Rekonštruckia a modernizácia rodného domu Ďurka Langsfelda“, ktorého ciele sú 
v súlade s platným územným plánom obce a platným programom hospodárskeho 
a sociálneho rozvoja obce. 

- Zabezpečenia realizácie projektu „Rekonštrukcia a modernizácia rodného domu Ďurka 
Langsfelda“ po schválení žiadosti o NFP; 

- Financovanie projektu vo výške 5 % z celkových oprávnených výdavkov na projekt, t.j. vo 
výške maximálne 15 tis. €: 

Za: 6 (Mgr. Orelová, MUDr. Konvit, p. Miert, p. Makovník, PhDr. Bella, Ing. Jamriška) 
Proti: 1 (p. Rybár)  
Zdržal sa: 0  
 
p. prednosta uviedol, že vzhľadom k zvolaniu dnešného mimoriadneho zasadnutia OZ dôjde 
k posunu riadneho zasadnutia OZ na 30.04.2014. Pripravené materiály boli zahrnuté do programu 
dnešného zasadnutia.  
 
 
Smernica na zabezpečenie postupu vybavovania sťažností a petícií 
 
 
p. prednosta informoval, že bolo potrebné prepracovať pôvodnú smernicu. Právnička vypracovala 
novú smernicu, ktorá bola prítomným v predstihu zaslaná. Je aktuálna, má zjednodušiť prácu. 
 
Rozprava: Ing. Plžik 
 
Ing. Plžik doplnil, že smernica bola precízne a kvalitne vypracovaná. 
 
Hlasovanie za schválenie Smernice na zabezpečenie postupu vybavovania sťažností a petícií: 
Za: 7 (Mgr. Orelová, p. Rybár, MUDr. Konvit, p. Miert, p. Makovník, PhDr. Bella, Ing. Jamriška) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
 
 
 
Návrh dodatku č. 2 k VZN o poskytovaní dotácií 
 
 
p. prednosta informoval, že účelom dodatku bolo, aby sa prostriedky, ktoré obec dostane, použili na 
činnosť detí vo veku 5-15 rokov. Bolo potrebné vytvoriť priestor aj pre iné subjekty, ktoré nie sú 
CVČ, prostriedky bude možné použiť v rámci školy. 
 
Hlasovanie za schválenie dodatku č. 2 k VZN o poskytovaní dotácií: 
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Za: 7 (Mgr. Orelová, p. Rybár, MUDr. Konvit, p. Miert, p. Makovník, PhDr. Bella, Ing. Jamriška) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
 
 
 
Zásady poskytovania príspevku na stravovanie určeným obyvateľom obce 
Sučany 
 
p. prednosta uviedol, že zásady boli spracované pre úpravu systému poskytovania príspevku na 
stravu, aby bolo možné vybrať si z viacerých dodávateľov stravy. Výška príspevku ostala 
zachovaná, je daná možnosť zapojenia sa všetkých subjektov v obci. 
 
Rozprava: p. Miert, Mgr. Orelová 
 
p. Miert uviedol, že občan musí požiadať o príspevok. Opýtal sa, na základe čoho príde do MŠ. 
Teraz účtujú 1,99 € za obed, po schválení príspevku mu budú účtovať 1,66 €, rozdiel sa vyúčtuje 
cez sociálny referát.  
 
p. prednosta uviedol, že občan má právo výberu dodávateľa. 
 
Hlasovanie za schválenie zásad poskytovania príspevku na stravovanie určeným obyvateľom obce 
Sučany: 
Za: 7 (Mgr. Orelová, p. Rybár, MUDr. Konvit, p. Miert, p. Makovník, PhDr. Bella, Ing. Jamriška) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
 
Mgr. Orelová sa ospravedlnila svoj odchod zo zasadnutia. 
 
 
 
Oprávnenie starostu obce Sučany k vybudovaniu prípojok inžinierskych sietí 
 
p. prednosta uviedol, že sa jedná o vecné bremená, návrh predstavuje splnomocnenie starostu obce 
k oprávneniu udeľovať fyzickým a právnickým osobám, ktoré v katastri obce Sučany vlastnia alebo 
užívajú nehnuteľnosť, právo vybudovať vodovodné, kanalizačné, plynové a NN elektrické prípojky 
v dĺžke najviac 25 m na pozemkoch vo vlastníctve obce Sučany, ako aj právo vykonávať ich 
údržbu a opravy.  
 
Rozprava: Ing. Plžik, p. Rybár, p. Miert 
 
Ing. Plžik uviedol, že VZN o hospodárení s majetkom obce hovorí, že o zriadení vecného bremena 
na nehnuteľností rozhoduje OZ. Problémom je, keď účastníkom konania je obec. V rámci 
stavebného konania sa skúma právo vybudovania prípojky. Teoreticky každá žiadosť by mala byť 
prerokovaná OZ. Týmto oprávnením bude daná kompetencia starostovi obce, aby mohol dať ako 
vlastník pozemku súhlas k pripojeniu. 
 
PhDr. Bella sa opýtal na situáciu rodinných domov. 
 
Ing. Plžik odpovedal, že hlavná vetva je na 99 % na obecnom pozemku, prípojka je schvaľovaná 
cez ohlásenie drobnej stavby. Vlastník pozemku musí súhlasiť s vybudovaním prípojky cez jeho 
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pozemok. VZN hovorí o kompetencii OZ. Toto oprávnenie starostu obce je obmedzené dĺžkou 
prípojky do 25 m. V prípade, že prípojka pôjde cez väčšiu časť pozemku, súhlas k jej povoleniu 
bude kompetenciou OZ. 
 
Hlasovanie o schválení oprávnenia starostu obce k oprávneniu udeľovať fyzickým a právnickým 
osobám, ktoré v katastri obce Sučany vlastnia alebo užívajú nehnuteľnosť, právo vybudovať 
vodovodné, kanalizačné, plynové a NN elektrické prípojky v dĺžke najviac 25 m na pozemkoch vo 
vlastníctve obce Sučany, ako aj právo vykonávať ich údržbu a opravy: 
Za: 6 (p. Rybár, MUDr. Konvit, p. Miert, p. Makovník, PhDr. Bella, Ing. Jamriška) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
Počas hlasovania chýbala Mgr. Orelová. 
 
 
Záver 
 
p. starosta poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie OZ ukončil. 
 
 
 
 
 
 
Overovatelia zápisnice:     .....................................            ........................................ 
                                                  MUDr. Igor Konvit       Ing. Ján Jamriška 
                                       
 
 

....................................                   ....................................... 
                                               Mgr. Vladimír Olbert  JUDr. Jozef Petráš, CSc. 
                                                    prednosta OcÚ                                        starosta obce 
 
 
 
                                    ....................................   
       Viera Jašeková    
                               zapisovateľka          


